
Samordningsmøte 

Tilsteder Jarle Henriksen, Bjørn Henriksen, Sølvi Henriksen, Torgunn Grønnevik, 

Finn Grønnevik, Irene Pettersen, Annie Henriksen, Ragna Gunn Bye, Steinar 

Hoff, Heidi Sørøy og Samuel. 

I 2022 var det totalt 32 søknader og midlene ble fordelt slik:  

 

Forslag til budsjett ble presentert og det var ingen innvendinger. Budsjett for 

2023: 

Planlegging 30000 

Kulturminner 30000 
Biologisk mangfold 55000 

Beite og landskapsskjøtsel 490000 
Formidling  10000 

Annet  5000 

Sum  620 000 
 

Ønske om at bruk av grov salt mot veitistel skulle tas inn i retningslinjene. 

Måtte saltes i rosetten tidlig på sesongen og gjentas på høsten. Det var ønskelig 

at man skulle finne ut om man kan gjennomføre slik salting på annen 

mannsgrunn. Hvis slike områder får stå uten at noe blir gjort vil det bli vanskelig 

å bli kvitt tistelen.  



Søknadsfrister slik som i fjor med en tidlig til årlig drift. Det ble snakket om 20 

juni. Dette er gjerd, skog og beite. Disse vil bli behandlet tidlig og resterende 

søknader har søknadsfrist 20 august. Det skal ikke gis tilskudd til årlig 

vedlikehold av gjerder. Da blir resterende søknader behandlet.  

Brannvern i området ble diskutert. Kunne tenke seg et møte om brannvern. 

Stikkord: koblingspunkt, egne slanger, utstyr på Austbø og slanger til sjø  

På spørsmål om det var ønskelig med markdag så gjerne det. Gjerne i 

forbindelse med skjøtselsplaner, villblomstens dag , ruter med Røsslyng , ruter 

med sitka på Skålvær  

Kulturstien ble anlagt for at de ville vise at det har vært folk lenge i landskapet. 

Landskapet har endret seg mye eks. Båtvikhei hvorfor heter det? Annie og Jarle 

kan gjerne bidra til innhold på nye skilt. Et hefte fra utflytterstevne 1988 kan 

være av interesse.  

Det har vært jordskifte Hvithamran. – 6 bruk som har rettighet 

Det var ønske om å gi Arne Farup en hilsen nå når han blir pensjonist. Det var 

ønske om å kjøpe Rigelboka.Ny saksbehandler hos statsforvalteren er Grete 

Nytrøen Kvavik.  


